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Uključenje iz Gornjeg Milanovca
 Rudnik i flotacija olova, cinka i bakra u opštini Gornji Milanovac zapošljava VODITELJKA:

prvenstveno radnike iz okolnih mesta Moravičkog okruga i doprinosi lokalnoj ekonomiji. Koliko 
ima rudnih zaliha, kakvi su sve izazovi u toj proizvodnji i kakvi su planovi za naredni period u 
godini jubileja - 20 godina postojanja, izveštava Silvija Pašajlić.

 U Rudniku na istoimenoj planini kod Gornjeg Milanovca proizvedeno je ove REPORTERKA:
godine 286.000 tona rude i oko 15.000 tona koncentrata olova, cinka i bakra što je, kako ovde 
ocenjuju, uspešno završen kompletan godišnji plan. Maksimalno rade sa postojećim 
kapacitetima, a zbog velike potražnje za proizvodima i koncentratima posla bi bilo i više. Posle 
dve decenije od privatizacije u rudniku na ovoj planini je zaposleno više od 450 radnika. Ove 
godine formirali su tim mladih izuzetnih stručnjaka u proseku starih od 30 do 35 godina, što će 
im omogućiti da rade i u narednom periodu sa izuzetno dobrim školovanim kadrom, koji su našli 
perspektivu na Rudniku. Ipak, stalno je otvoren konkurs za prijem novih radnika, i to 
prevashodno su im potrebni pomoćnici rudara.

  (upravnik rudnika): Ja evo radim već šesta godina ovde, zadnje tri i po MARKO MLADENOVIĆ,
godine kao upravnik Rudnika. Ja, kao i moje kolege smo svaki dan u rešavanju dnevnih 
problema. Posao je jako dinamičan, ni jedan dan nije isti, svaki dan je novi problem, i to je nešto 
što je dobro u ovom poslu, što je izazovno. Takođe, ovaj imamo dobru saradnju sa starijim 
kolegama. Uvek, tu ovaj oni nama prenose njihova iskustva, mi njima prenosimo nova znanja, 
nove tehnologije tako da svi za sada ovaj lepo sarađujemo.

  (generalni direktor "Rudnika i flotacije"): Rudnik je u odnosu na 20 godina privatizacije ACO ILIĆ,
mnogo napredovao u svakom pogledu, i u materijalnom, i u ljudskom, i intelektualnom. Tako, 
prvo ono što svako pita koliko je bilo radnika u momentu privatizacije, bilo je 294 radnika, a sada 
imamo 454, a valjalo bi kada bi imali 474. Kad bi imali toliko radnika onda bi bili sa svim 
zadovoljni mogli bi da pokrijemo sva naša gradilišta, pošto to nismo u mogućnosti, onda imamo 
dva izvođača, koji zato što mi ne možemo da postignemo da otkopamo rudu, da pripremimo 
rudu, oni to rade za nas, naravno da to košta više nego da to radimo u svojoj režiji. Pokušavamo 
na sve načine da dođemo do nove radne snage.

  (direktor preduzeća "Kontango"): 2025.godina mislim da će biti još mnogo IVAN KOMATINA,
uspešnija ukoliko cene metala na svetskom tržištu, a mi smo vezani direktno za cene metala na 
svetskom tržištu, ostanu ovakve kakve su. Smanjivaćemo troškove proizvodnje, naravno, uz sve 
one tradicionalne naše, ovaj stvari, kao što su izuzetna disciplina, poštovanje mere bezbednosti 
na radu. Zdravlje naših radnika, tako da ja mislim da je ovaj 2025.godina pred nama dosta, 
dosta perspektivna.

 Kao što smo čuli u rudniku kod Gornjeg Milanovca uspešno su završili godinu REPORTERKA:
bez obzira na brojne prepreke, a i u sledećoj godini planiraju investicije, pre svega, u istražne, 
pripremne radove ali i kupovinu novih mašina i angažovanje većeg broja radnika.
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